



Marianne Vespry
1935-2017

Marriane Vespry died April 16, 2017. Marianne joined IDRC as Marianne Forsythe where she was Head of Technical Services in the Library. Marianne wed Arthur Vespry*, the Centre's first Librarian.

Marian worked as a librarian, editor, and administrator in Canada and abroad. Her final 13 years before retirement were spent with the United Nations regional office in Bangkok. In addition to poetry she has published abstract bulletins, thesauri, community editorials in the *Hamilton Spectator* (Ontario), and a fantasy novel.

[Celebrating Poets over 70](#) was one of Marianne's retirement projects. Some her poetry is featured.

Marianne's obituary is found on [Lifenews](#).

*Arthur's IN MEMORIAM is found in Alumni [Bulletin No.16](#).

Marriane Vespry est décédée le 16 avril 2017. Arrivée au CRDI comme Marianne Forsythe en qualité de chef des Services techniques de la bibliothèque, elle a épousé Arthur Vespry*, le premier bibliothécaire du Centre.

Elle a travaillé comme bibliothécaire, rédactrice et administratrice au Canada et à l'étranger. Ses treize dernières années avant sa retraite, elle les a passées au bureau régional des Nations Unies à Bangkok. Outre des poèmes, elle a publié des résumés analytiques, des thésaurus, des éditoriaux communautaires dans le *Hamilton Spectator* (Ontario) et un roman fantastique.

[Celebrating Poets over 70](#) était un des projets de retraite de Marianne. Certains de ses poèmes y figurent.

La notice nécrologique de Marianne se trouve sur [Lifenews](#).

*L'article IN MEMORIAM concernant Arthur a été publié dans le [Bulletin No.16](#).